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Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2016-03-10, kl. 14:00 till 16:00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Elsa Fogelberg  Göran Cederstrand 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Elsa Fogelberg 

Ulla-Britt Hartell 

Christer Flink 

Gun-Britt Wennerström 

Rune Axelsson 

Gunnel Tuvelid 

Ingegerd el Kallaf 

Göran Cederstrand 

Barbro Lundqvist 

 

Frånvarande: 

Anita Karlsson 

 

 

Närvarande tjänstemän: 

Maria Nilsson, sekreterare, Beställarenheten ÄO-FH,  

Kirsi Sulin, Eken aktivitetscenter 

Björn Helgeson, Bingolabs 

Annelie Birath, Sätra vård- och omsorgsboende 

Andreas Thorstensson, avdelningschef Skärholmen SDF 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 § Presentationsrunda 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Göran Cederstrand väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Annelie berättar om vad som händer på Sätra vård- och 

omsorgsboende under 2016. Eftersom enheten vann 

kvalitetsutmärkelsen får de många besök, bl.a. kom 

äldreministern och vänsterpartiets partiledare på besök, 

Skärholmens nämnd kommer också under våren. För pengarna 

man vann i och med utmärkelsen kommer personalen att företa 

några studiebesök, bl.a. i Holland och Danmark för att lära sig 

mer om hur man arbetar med demens där. 

 

I föregående protokoll står följande: 

 

”Till nästa möte önskar rådet bjuda in personal från Eken.” 

 

Kirsi Sulin närvarar från Eken och har följande att berätta. Under 

våren kommer Eken att genomföra en seniordag, den 18 maj 

2016 mellan 13 och 15. Inbjudan till dagen kommer att skickas 

hem till alla som fyllt 70 år. Hon läste upp förslaget till agenda 

för dagen och undrade om rådet hade något att tillägga. Förslaget 

är att dagen ska vara som en liten utställning, med stationer på 

olika teman. Rådet anser att tiden är något snålt tilltagen och 

undrar om inte lokalen är liten för så många inbjudna, men tycker 

att förslaget med stationer är bra. Kirsi föreslår då kl. 12-15 och 

vinner rådets bifall. 

 

Veteranloppet går av stapeln den 8 september 2016 – det är dags 

att börja planera för det redan nu. Första planeringsmötet är 21 

mars kl. 14:30, SPF och PRO bör utse en person från respektive 

förening att vara med i planeringsarbetet. 

 

Ekens höstprogram är under utarbetande. Kirsi mailar ordförande 

i respektive organisation för input.  

 

Rådet tackar Kirsi för värdefull information. 
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Andreas informerar om hemtjänst: en av enhetscheferna har 

slutat, rekryteringsprocessen är påbörjad. Hemtjänstutredningen 

är på gång, det är i dagsläget oklart om och i så fall hur 

utredningen kommer att påverka Skärholmen.  

 

Skärholmens SDF har infört zonindelning för hemtjänsten så att 

man som anställd ska få kortare väg att gå mellan brukarna och 

brukaren ska få minskat antal olika personer som utför insatserna. 

 

Stadsdelen ser även över möjligheterna till seniorgym. Detta är 

dock i sin linda och konkreta planer saknas i dagsläget. Barbro 

föreslår en kontakt med några av de många privata gym som 

finns i området för att se om det går att samarbeta med dem.  

 

I korthet nämnde Andreas även följande punkter:  

 

- Broddar: staden tecknar avtal i dagarna med en 

leverantör. Utdelning kommer att ske till hösten 2016. 

 

- Fokus Skärholmen: 4000 bostäder ska vara planlagda i 

Skärholmen till 2017. Hur kommer detta att påverka 

äldrefrågorna? Eventuellt behöver nya äldreboenden 

byggas. 

 

Björn Helgeson, Bingolabs, berättade därefter om projektet ”Spel 

för äldre”, ett samarbete mellan Bingolabs och Skärholmens sdf. 

Syftet med projektet är att införa, inspirera och sprida kunskap 

om aktiverande och inspirerande spel för äldre. Ambitionen är att 

anordna aktiviteter för äldre med utvalda spel. Det är med dagens 

teknik lättare att anpassa spel till den enskildes förutsättningar, 

till exempel kan man aktivera kroppen genom att spela virtuell 

bowling och styra klotet genom att utföra ett klotkast med handen 

istället för med en muspekare. En första aktivitet på Eken är 

genomförd, fler följer i april och maj. Så fort speltiderna är 

spikade mailar Kirsi till ordförandena för respektive organisation. 

Detta är en prova-på-period - förhoppningsvis kommer det att bli 

en permanent aktivitet i någon form framöver.  

 

Björn visade bilder på olika typer av spel: dansspel där man 

kliver på en dansmatta, spel med rörelsesensorer, ”Neuroracer”, 

utvecklat för att öva kognitiva förmågor m.m.  

 

Björn avslutar med att be rådet om hjälp att sprida information 

om detta genom sina respektive förening.   
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7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.  

 

8 § Skrivelser och rapporter 

 

9 § Övriga frågor 

Elsa påminner om nästa veckas studiebesök på Måsholmens 

seniorboende. 

 

I förra protokollet stod följande: 

 

”Anette föreslår att kommunpolisen kommer till ett möte med 

pensionärsrådet. Rådet tycker det är en bra idé och uppdrar åt 

Maria och Anette att bjuda in dem.” 

 

Detta visar sig vara lättare sagt än gjort, då polisen har inbokade 

aktiviteter på nästa samtliga av pensionärsrådets 

sammanträdestider. Anette undrar därför om mötet i maj skulle 

kunna börja kl 13.15 i stället för 14. Rådet svarar att det går bra. 

 

Maria informerar om att äldreborgarrådet Clara Lindblom önskat 

komma till pensionärsrådet. Clara kommer till mötet i maj. 

 

Till nästa möte önskar rådet bjuda in ansvarig för lex Sarah-

anmälningar. 

 

10 § Mötet avslutas 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-03-10 

 


